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Abstract (en)
The sockets includes a spring side contact in the slot used to guide the bayonet pins, serving as both contact and retaining spring. The electrical
socket comprises a body made of insulating plastic material with a cavity to receive the ferrule of a lamp. ferrule includes a contact pad and two
lateral pegs. The socket includes an electrical contact (12) in its base which co-operate with the contact pad of the lamp, and a lateral contact (30)
which co-operates with the side wall of the lamp ferrule. The side contact is situated within one of the two grooves (38,39) which receive the lateral
pegs of the lamp ferrule. The lateral contac includes a free end which acts against the side of the ferrule, and serves as a hook to retain the bulb
which is inserted by axi force.

Abstract (fr)
Douille électrique du type comprenant un corps en matière plastique isolante avec une cavité (4) de réception du culot d'une lampe, ledit culot
comportant un plot de contact et deux ergots latéraux, ladite cavité comportant un contact électrique (12) dans son fond destiné à coopérer avec
le plot de la lampe, un contact latéral (30) destiné à coopérer avec la paroi latérale du culot de ladite lampe et deux rainures (38, 39) destinées à
recevoir les ergots du culot de la lampe, ladite douille (2) étant caractérisée en ce que le contact latéral est disposé dans l'une des rainures (39) et
comporte une barrette élastique de contact (30) dont l'extrémité libre est tournée vers le fond de la cavité et est terminée par une surface d'appui
(32) d'un ergot du culot. <IMAGE>
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